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Cijfers en ontwikkelingen
Alle partijen beamen dat er geen verrassingen zijn qua cijferbeeld. Het gaat nog steeds goed.
De effecten van de versoepelingen zie je pas na twee weken, dus die zouden we snel moeten

gaan zien.

VWS geeft aan dat we nog geen effecten van de demonstraties zien.

Het LNAZ geeft aan dat het belangrijk is om ontwikkelingen in de regio op tijd te signaleren en

erover te communiceren. Het gaat vooral om wat er in de regio’s gebeurt.

Testen

De minister geeft aan dat er wat VWS betreft meer getest kan worden. Er is al wel heel erg

opgeschaald.

Onderzoek lessons learned

VWS geeft aan dat er een onderzoek komt met daarin de lessen die we uit de eerste golf

halen. Dit is wat anders dan de tussenevaluatie die de onderzoeksraad voor veiligheid doet. In

dit onderzoek moet naar voren komen welke lessen we uit de eerste golf halen voor een

eventuele tweede golf. Dit betreft zowel de voorraad aan pbm, als ic-capaciteit, testen, etc.

Er is voor partijen ruimte om in te brengen voor dit traject. Partijen sturen hun input naar

FMS geeft aan dat het ook belangrijk is de informatievoorziening- en uitwisseling te evalueren.

Daarbij ook de rol van het Icps. Die heeft pas na een paar weken de juiste informatie verzorgd.
VWS geeft aan dat er gekeken moet worden naar structurele informatievoorziening en ook wat

dit doet met de administratieve lasten.

Opstart reguliere zorg

VWS, NZa en LHV geven een samenvatting van hun gesprek over opstart reguliere zorg op

donderdag 11 juni.
De NZa geeft aan dat het voor een eventuele tweede golf belangrijk is dat we niet nog een

keer de reguliere zorg stop zetten. Er is een plan opgesteld door de wetenschappelijke

verenigingen om de reguliere zorg in een eventuele tweede golf te kunnen laten draaien. Denk

hierbij aan verplegers die worden bijgeschoold, maar ook andere professionals die taken van

elkaar kunnen overnemen. Zodat daar bemand kan worden waar de vraag het hoogst is.

De NZa stuurt dit plan van de wetenschappelijke verenigingen naar DGCZ.

Huisartsen en kwetsbare patiénten

VWS vraagt of de huisartsen hun kwetsbare patiénten die nu misschien wegblijven actief

benaderen.

De LHV geeft aan dat huisartsen de kwetsbare patiénten goed in beeld hebben en dat die

patiénten regelmatig door huisartsen worden nagebeld. Dit gebeurt heel intensief.

PBM

VWS geeft aan dat een extern bureau in opdracht van VWS gaat bekijken wat de structurele

voorraad moet worden en wat daarvan centraal en wat decentraal moet worden geregeld. Dit

vraagt transparantie van o.a. ziekenhuizen.

De NVZ geeft aan dat nog enkele leden moeten worden overtuigd van deze noodzaak van

transparantie.

UMCU) vraagt wat ziekenhuizen met gesteriliseerde (gebruikte) mondkapjes
kunnen doen. Daarvan zijn nog hele voorraden, maar volgens (oude) voorschriften van het

RIVM kunnen deze niet hergebruikt worden.


